
 

 

 

 30/09/21- ה                                                                                                                 לכבוד

 חברי המועצה                             

 כלל חברי העמותה 

 

 שביעית ההנדון: סיכום סדר יום מישיבת המועצה 

 ישיבה שמן המניין. , 7-פ"א לישיבתה התשהתכנסה מועצת  ,ספטמברב 29- ה,'דביום 

 17:00-20:30בין השעות    בזום ובמשרד המזכ"להישיבה התקיימה   •

 מצ"ב סיכום הישיבה.  •

 

 וכחים:נ

בר שומרט,  -, צביאור תמירעידו שגן, ברק דביר, גליה אור מלכה, דניאל גיא צברי, יותם קיפניס, רון גלעד, 
דין  , יונתן קדוולנדר יעקב ויינר, שרון לבון,יובל שוחנצקי, ,  ניר בוזגלו נחום פרי, רות הררי, מיכאל הופמן ,

 ח"מ  17 סה"כ : .בגדדי
 
  

אימאן   ,תום יוחאי מאי בלונדר,, מאור אקא, גיפארה בדר ח'אלד גאנים, ,אילי ארקינד נדב קיפניס, :חסרים
 .  סולימאן
   ח"מ 8 סה"כ :

 משקיפים:

 ריטה ורמונד :  ועדת ביקורת חברת .1

 שיר צדוק יו"ר אגודת הסטודנטים:  .2

 נציגי ההנהלה:   .3

 זיו ברבי  -רמ"ד הסברה  -

 אורי רגב  -רמ"ד כספים  -

 מיכל גאון  - רמ"ד תרבות -

 אילן פרידמן -רמ"ד מעורבות -

 אור נולמן   -רמ"ד רווחה -

 בן שיטרית טליה  –יו"ר ועדת בחירות  .4

 ם/ות נוספים. במהלך הפגישה נכחו סטודנטי .5

 

 מהלך הישיבה:

 עדכוני מזכ"ל  •

 עדכוני יו"ר האגודה •

 עדכוני יו"ר ועדת בחירות  •

 הצעת החלטה הגדרת תקן להכשרות מעשיות במדעי הבריאות •

 בלשנת תשפ"דיון בתקציב האגודה  •

 ודה צום כלים חד פעמיים באגהצעת החלטה לצמ •

 תמיכה במצעד האקלים השנתי  •

 

 

 



 

 

 

 עדכוני מזכ"ל  .1

a.   זה הזמן להניע   כל מה שרציתם ולא הספקתם/ן  –אנחנו בחלק האחרון של הכהונה

בו דברים יתפספסו בגלל זמן ואנחנו לא רוצים להגיע למצב שולקדם, הדברים לוקחים 

 בזמן.חוסר 

b. אם יש לכם העבודה על התקנון ממש רגע לפני סיום במליאה הבאה הוא יעלה להצבעה ,

לחה אליכם. התקנון מיועד  ה שנשרצון להשפיע עליו אז זה הזמן לעבור על הטיוט

 סו את המועד זה לא יקרה בקרוב. ת לכמה שנים ככה, שאם תפספלהשתנות אח

c. שהוא על מנת להצליח   בתחילת דצמבר יתקיימו הבחירות למועצה, נשמח לכל סיוע

 . לקדם את הקמפיין הזה לשיא לעומת השנים האחרונות

 

 :  האגודהעדכוני יו"ר  .2

 

תחילת השבוע הבא יתקיים מפגש של מדור אקדמיה עם המזכירות האקדמית, על מנת לסגור דברים   •

 אחרונים לקראת הלימודים.

-bodyמתבשל אירוע גדול לסטודנטים/ות ערבים ביחד עם סמי שמעון, פרוייקט " -הרווחה בעולם •

system.יוצא לדרך, מפת נגישות ודפיברילטורם תצא בקרוב " 

  מתנות  איזה מבין   לבחור  באפליקציה אפשרות  תהיה  לראשונה  הגיעו  שנה פתיחת  מתנות •

   לבחור ירצו  ות/הסטודנטים

א הביטחון במרחב הציבורי, נעשה מאמץ אל מול משרדי המשפטים והבט"פ לשינויי חקיקה  בנוש •

 והזרמת תקציבים לטיפול בבעיה במרחב. 

  תוכנית. אושרו  כבר מיזמים 2, לפועל  יוצא החליטה המועצה עליו   הירוקים  המיזמים פרוייקט •

 . בקרוב ממש ואירגונים  התאים  וסמינר המנטורים

.  בלבד  ה/איש 5000ב מוגבלים כרגע -הקמפוס בתוך הגדולה  בחניה יתקיימו     3.11ת שנה פתיח אירועי •

 . 17.10ה תיפתח והמכירה הרווחה דמי ממשלמי כפול  יהיה אורח לכרטיסי  המחיר

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 ועדת בחירות עדכוני יו"ר  .3

 ים אותם נרצה לבצע בקמפיין הנוכחי. הכנו תוכנית עבודה מסודרת עם יעד  •

 . חברי ועדה על מנת לצאת לדרך  2וד ה לגייס ע יהמשימה הראשונה תה  •

 .הייתי שמחה מאוד לקבל את שיתוף הפעולה שלכם •

 ם לכך סגירת המועמדות. ירות יתקיימו בתחילת דצמבר ובהתאהבח •

. יתקיים פסטיבל פתיחת שנה הלימודיםי רוצה לפתוח את המועמדות יחד עם שנת  אנ •

בשבוע הראשון ללימודים והייתי שמחה אם תוכלו לבוא ולהשתתף על מנת למשוך  

 מועמדים! 

 

 )נספח א'(  ותהגדרת תקן להכשרות מעשיהצעת החלטה  .4

 

 לכתוב את הצעת ההחלטה.סיפר את הרציונאל של ההצעה ומה הביא אותו ומרט בר ש-עצה צביחבר המו 

לאחר שהמשא ומתן נפל  לכל דבר,  שנה של דיונים וויכוחים מול אסר"ן על מי אחראי ההצעה עלתה לאחר 

 ל הסטודנטים שלנו. ת אקדמית עפעם אחר פעם, לטענתו צריך לקחת אחריו

למנוע את הפגיעה בסטודנטים וכך גם לא נהיה תלויים בהאם אסר"ן יתקיימו  תקן הזה נוכל האם נקים את  

 או יצליחו לשרוד כלכלית או לא.

 

בונים תקן כזה ואני מעדיפה שזה יעשה   הצעה, צריך לראות איךכימה עם רוח התגובת יו"ר האגודה : מס-

 יחד עם ועדת אקדמיה על אופיו כיצד ילמד ואיך יתן את המענה. 

 

 נשאלו מספר שאלות מחברי המועצה: 

 

למה ההצעה לא עולה בועדת אקדמיה? יכול להיות שצריך להקים תקן להכשרות  : אני לא מבין עידו •

 מעשיות לא רק למדעי הבריאות. 

טות שצריכות את השירות הזה.  ן אבל אני חושב שיש עוד פקוליובל: אני מבין ומסכים עם הרעיו  •

 בנוסף הייתי שמח להבין איך ניתן לדון בזה בלי נציגות של אסר"ן? 

הייתי   הזה אך ללא הצלחה. נים בנושאם לדיו א אותיתי להביאני חבר מועצה באסר"ן, ניסנחום:  •

התקציבי שהועלה שם עגום והפתרון של יו"ר אסרן שהועלה שם  ה של אסר"ן, המצב ת מועצבישיב

מלימודי הפקולטה נעשים מחוץ לקמפוס ויהיה   50%ל האגודה. מו היה לעשות הפגנות מול הסנאט ו

 לם.וי שניתן לזה מענה הו רא

על אף שאני מסכים שלא  ן בנושא,  ול אסר"יונתן: אני לא יודע אם זה נכון להכנס פה לתחרות אל מ •

 נוכל לתת לפגיעה בסטודנטים.

כחלק ממענה   -טי על הפקולטהבהצעה, כיצד ניתן להפעיל לחץ פולי 3שאלות נוספות התמקדו בסעיף  •

ה שאי פעם ניתן  לתגובות נאמר שלא מצליחים להגיע לסיכומים עם אסר"ן הם רוצים הרבה יותר ממ 

והגיע הזמן שניתן להם מענה ראוי ולא   להם. אנחנו הארגון היציג של הסטודנטים על פי חוק

 כלכלית.ב להסתמך על ארגון שלא מצליח להתייצ

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 )נספח ב'(  תקציב האגודה לשנת תשפ"ב .5

 

מחודש אוקטובר  יב פעולות מסודר אשר מתקיים בצורה מחזורית תקצהאגודה הסטודנטיאלית עובדת על פי 

המועצה מאשרת את התקציב הכולל, על כלל סעיפיו. על מנת  מליאת עד ספטמבר כל שנה. כחלק מתהליך זה 

עבודה לשנה הקרובה, תוך עבודת שטח  ם האגודה בונים תוכניות המדורים השוני  נילייעל את התהליך הארגו

דנות מסתייגות ולאחר מכן מאשרות או   םיחד עם ראשי המדוריות המועצה השונות נפגשות ד וע  מעמיקה,

 מורכב מכלל תכוניות העבודה על פי המדורים השונים.משנות את תוכניות העבודה. תקציב האגודה הכולל 

 

ת הפעילויות שנעשו על מנת להרכיב את התקציב השני, את מצב  אורי רמ"ד הכספים של האגודה הציג א

דה כעת, שינויים שבוצעו בשנה החולפת על מנת לייעל את התהליכים וכמובן את  חשבון הבנק של האגו

 ל המדורים השונים. התקציבים ש

 גים והצבעה. בנושא התקציב ולאחר מכן הדיון עבר לדבר על סיי נשאלו מספר שאלות על ידי חברי המועצה

 

 התקציב לא יהיה גרעוני". " –, כאשר על פי תקנון העמותה מורכב מצד הכנסות והוצאותהתקציב  •

 

של כמות הסטודנטים אשר שילמו דמי רווחה, בבניית  ק ר מדויבשעת בניית התקציב לא היה מספ •

 ות. /סטודנטים   17,000שילמו בשנה שעברה כ ש ות/כמו הסטודנטיםהתקציב הסתמכו על 

 
, כאשר שהסטודנטים משלמים דמי  ה על דמי החבר )דמי הרווחה(אגודה בנוי חלק ניכר מהכנסות ה •

 סכום הולך לדיקאנט. ושאר ה  מגיע לאגודה 68%ה רווח 

הקמת תקן לרכז  הנושא: 

הכשרות מעשיות לפקולטה  

 למדעי הבריאות 

 

 

תקן    הגדרתמועצת תשפ"א מאשרת  נוסח ההצעה:

לרכזת אקדמית להכשרות מעשיות בפקולטה למדעי  

הבריאות, תוך כדי יצירת הכרה כי האגודה  

הסטודנטיאלית הינה הארגון האמון על ייצוג  

דנטים למקצועות הבריאות.  על פי סעיפי הצעת  הסטו

 . מי בעד? 29.9.2021ההחלטה הזו, נכון לתאריך ה

 

נחום,   קולות בעד. 12 – בעד
רות, קובי, בר, אור, דין, -צבי
ברק   , דניאל, ניר, שרון,רון

 ומיכאל. 

עידו,   קולות. 2 -נמנע
 יותם. 

 קולות  1 -נגד
   יובל.

נכח חבר ועדת ביקורת   בעה אושרהההצדין ההצבעה: 

 ☒ בהצבעה: 

 ☐נושא חסוי: 

 פה אחד. אושר  – אופי התקן והיקפיו יקבעו דרך ועדת אקדמיה סייג: הערה:  •

בהכשרות מורים,  תקן הכשרות מעשיותהקמת   – שני סייגים נוספים הועלו ולא אושרו •
 לועדת אקדמיה. ולהעביר את הדיון כולו  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

י האגודה, אירועי  הפסקת השימוש בכלים חד פעמיים במשרדי האגודה, אירועי עובדהצעה ל .6

 )נספח ג'(:   המועצה ובמליאות המועצה

 

ון שהתקיים במליאת המועצה הקודמת, הצעת ההחלטה הזו אותה העלה ח"מ מיכאל הופמן  בהמשך לדי 

ד כה בארגון  יאה זו. מטרת ההצעה היא לצמצם את השימוש בכלים החד פעמיים שהיה רב עעלתה במל

 תית יותר בתוך האגודה. ולעבור לחשיבה סביב

 ך חברי המועצה: עלו מספר שאלות מתו

 האם לא כדאי שארגון יותר מקצועי בתחום ינסחו את ההצעה הזו? יובל:  •

 כו"ם רב פעמי? ם וסכלייותם: האם לא נכון יותר שנקנה  •

 

 חברי המועצה. יכאל חבר המועצה שהעלה את ההצעה ענה על השאלות למ

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

אישור תקציב  הנושא: 

 העמותה לשנת תשפ"ב. 

 

 

מועצת תשפ"א מאשרת את תקציב   נוסח ההצעה:

הוא עומד  עיפיו כאשר האגודה לשנת תשפ"ב על כלל ס

 . מי בעד? ₪ 9,097,000על 

 

   0 -נגד ניר.  קולות. 1 -נמנע   קולות בעד. 14 – בעד
נכח חבר ועדת ביקורת   בעה אושרהההצדין ההצבעה: 

 ☒ בהצבעה: 

 ☐נושא חסוי: 

אש"ח למטרת ייעוץ חיצוני בנושא התייעלות   60יישמר תקצוב של   סייג: הערה:  •
נתן, יותם, דניאל , שרון, יו מיכאל, יובל, עידוקולות בעד:   8 ,אושרהסייג  –. תסביבתי

 גליה. : 1נמנע קובי, רון, דין, ברק, אור, ניר ונחום. :  7נגד  ורות. 

יאושר בכפוף לדיון  נשמר כעת, אך בי המיועד להעברה לאסר"ן, סעיף התקציה - •
 ים. ספי שהוחלט בועדת כבועדת כספים כפ

צמצום שימוש בכלים הנושא: 

 חד פעמיים במוסדות האגודה.

 

 

  מועצת תשפ"א מאשרת את הצעת  נוסח ההצעה:

 . מי בעד? חלטה, על פי הסעיפים אשר מופיעים בההה

גליה, ברק,   13 :קולות בעד
תן,  ל, עידו, יוננחום, מיכא

ל, יותם, שרון, רות קובי, דניא 
 דין וניר. 

 0 נמנע:קולות  ובל. רון וי  2 נגד:קולות 

ההצבעה  דין ההצבעה: 

 אושרה. 

נכח חבר ועדת ביקורת  

 ☒ בהצבעה: 

 ☐נושא חסוי: 

 הערה:  •

•  



 

 

 )נספח ד'(:  שנתית האגודה במצעד האקלים ה דיון בתמיכ .7

 עורבות סטודנטיאלית, הציגה את ההצעה בשם ועדת מעורבות. רות יו"ר ועדת מ

 הצעה:

 

האגודה תכלול בין היתר היבט הסברתי, עידוד הגעת סטודנטים/ות והשתתפות של חברי/ות  תמיכת  .1

 אגודה בצעדה אם ירצו. 

 מצעד.ה  בכל שנה מחדש לפני את התמיכה תבחן וועדת מעורבות .2

 וערבית.    אנגלית  ,בעבריתיפרסמו  םהמרכזי מיםהפרסו .3
האגודה ו/או המועצה רשאיות לא לבצע את סעיפי מסמך זה, אם ביצועם עשוי לגרום לעליית   .4

על פי רמ"ד מעורבות   לכךאו במקרים שבהם קיימת עילה מוצדקת  של הנגיף קורונה  התחלואה 

 . וועדת מעורבות

 

 ם בשלוש שפות והאם האגודה יכולה לעמוד בכך.ה הנושא של הפרסום ולמה צריך להתפרסלדיון הועל

 

 

 

 

 

 

 

 סיכום :

 הכשרות מעשיות במדעי הבריאות. אושר מהלך של הגדרת תקן שיטפל ב •

 ב.תקציב האגודה לשנת תשפ" אושר •

 טה בנושא האקלים.אושרו הצעות ההחל •

בברכה, 

תמיכת האגודה  הנושא: 

 . בצעדת האקלים השנתית

 

 

תמיכת  מועצת תשפ"א מאשרת את  נוסח ההצעה:

 . מי בעד? תיאגודה במצעד האקלים השנה

 

   0 -נגד 0 -נמנע   פה אחד – בעד
נכח חבר ועדת ביקורת   בעה אושרהההצדין ההצבעה: 

 ☒ בהצבעה: 

 ☐נושא חסוי: 

 הערה: •



 

 

 

 

 נספחים:

 נספח א': 

       לכבוד:                                                                                                                       

 חברי המועצה                             

 כלל חברי העמותה 

 ות הנדון: הצעה להקמת תקן לרכזת אקדמיה להכשרות מעשיות בפקולטה למדעי הבריא

 

נרחבות.   מעשיות  הכשרות  קיימות  הבריאות  למדעי  בפקולטה  הפקולטות,  משאר  בשונה  רקע: 

תכלול הפן האקדמי שלהן עד היום בוצע אל מול אסר"ן, ולא מול האגודה הסטודנטיאלית, וזאת  

 למרות שהאגודה הינה הארגון היציג של הסטודנטים.

ת פעם אחר פעם למשא ומתן ודיונים על,  בנוסף, בשנים האחרונות האגודה הסטודנטיאלית חוזר 

 ואל מול, אסר"ן בעקבות התנהלות לא תקינה מצידם, כפי שמפורט: 

 

אינו   הארגון  אך  הבריאות,  למקצועות  לסטודנטים  חיוניים  אקדמיים  שירותים  מספקת  אסר"ן 

 מצליח לקיים התנהלות ארגונית תקינה:  

 בפן הפיננסי הארגון נכנס לגירעון משמעותי.  -

 פן המשפטי הארגון אינו עומד בהסכמיו אל מול האגודה.ב -

בנוסף, הארגון מנסה לספק שירותים במקביל לארגון היציג של הסטודנטים. הדבר היוצר כפילות    -

ומונע מהאגודה הסטודנטיאלית לספק שירותים אלו, בעוד אסר"ן אינו ארגון המייצג רשמית את  

 הסטודנטים. 

 

 

 רציונאל: 

והאגודה שירותים    המועצה  לספק  רוצים  שלנו,  והחובה  האחריות  מתוך  הסטודנטיאלית, 

לסטודנטים בפקולטה למדעי הבריאות בתור הארגון היציג של כלל הסטודנטים. אנו צריכים לספק  

את כלל השירותים הנדרשים גם בתנאים המיוחדים של הכשרות מעשיות נרחבות, כפי שהן קיימות  

 בפקולטה למדעי הבריאות. 

 

בתור ארגון גדול, בעל תשתית ארגונית ולוגיסטית נרחבת, מסוגלים לספק את השירותים    אנחנו

ותרנגולת" מבחינת מה   הנדרשים לסטודנטים למדעי הבריאות. כיום, מסיבות שהן בגדר "ביצה 

 גרם למה, האגודה אינה מספקת שירותים אלו בצורה מיטבית. 

 

ה  שירותי  את  תבצע  שהאגודה  הינו  המתבקש  לפגוע  הפתרון  לא  בכדי  מספקת,  שאסר"ן  ליבה 

הבריאות   ממקצועות  לסטודנטים  המסופק  בסטנדרט  שירותים  לתת  ובכדי  בסטודנטים 

באוניברסיטאות אחרות בארץ. מכיוון שנוצר פער בידע המקצועי בנוגע לפקולטה למדעי הבריאות,  

על י די הקצאת איש  נדרש ללמוד את הנושא לעומק, ואנו חושבים כי הצורה הטובה ביותר היא 



 

 

 

ראשי   הוועדים,  עם  שיח  ע'י  המקצוע  את  ללמוד  יצטרך  מקצוע  איש  אותו  זו.  למטרה  מקצוע 

 המחלקות, והסטודנטים בפקולטה בנוסף הוא יצטרך ללמוד את נהלי הפקולטה לנושא זה.

  

 

 ההצעה:  

 תקן לרכז/ת אקדמיה להכשרות מעשיות בפקולטה למדעי הבריאות.   הקמת  - תקן  הגדרת   – .1

למשך שנה אקדמית אחת, שבסופה מועצת תשפ"ב תתכנס ותחליט האם נדרש התקן יהיה   .2

  - לחדש את התקן לתקופה נוספת בהתאם להמלצת מדור אקדמיה ע"פ נתוני הסיוע שיינתן

 . ₪( 30,960חודשים ===  ₪12 עלות מעביד *  43שעות עבודה *  60עלות תקציבית )  

ה למדעי הבריאות, כך שתתנהל בפן  להפעיל "לחץ פוליטי" על האוניברסיטה ועל הפקולט .3

 האקדמי אך ורק אל מול האגודה הסטודנטיאלית בתור הארגון היציג. 

 

 סייג:  

 . אושר  – אופי התקן והיקפיו יקבעו דרך ועדת אקדמיה

 

 

תקן לרכזת אקדמית להכשרות מעשיות בפקולטה    הגדרתנוסח ההצעה: מועצת תשפ"א מאשרת  

למדעי הבריאות, תוך כדי יצירת הכרה כי האגודה הסטודנטיאלית הינה הארגון האמון על ייצוג  

. מי  29.9.2021דנטים למקצועות הבריאות.  על פי סעיפי הצעת ההחלטה הזו, נכון לתאריך ה הסטו

 בעד?

 

 בברכה,

 בר מ. שומרט -צבי

 סטודנט לרפואת חירום 

 חבר מועצת האגודה הסטודנטיאלית 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 נספח ב': 

  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 

 

 

 

   
 
 
 



 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 

 

 

 



 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 
 

 נספח ג':
                                                                                                                              :ודלכב

                              המועצה ות/חברי

 העמותה   ות/כלל חברי

י האגודה, הפסקת השימוש בכלים חד פעמיים במשרדי האגודה, אירועי עובדהצעה להנדון: 

 אירועי המועצה ובמליאות המועצה.

 

בנוגע לצמצום הפסולת באגודה    חברת מועצההועלתה הצעה על ידי    27.11.2020תאריך ה  ברקע:  

טרם התפשטות מגפת הקורונה,    . במועצת תש"פרבות  ההצעה אושרה בועדת מעוהסטודנטיאלית.  

האגודה הסטודנטיאלית עשתה מאמצים רבים לצורך צמצום טביעת כף רגלה האקולוגית, מאמצים  

כיום, חלק גדול ממשרדי האגודה כבר אינם משתמשים בחד"פ    שבעקבות אילוצי המגפה הושהו.

 . הנוכחית מבקשת ליישר קו בכלל המשרדים ובמועצהוההצעה 

 

ירוק,  רציונאל:   יותר  מעט  לארגון  האגודה  את  להפוך  למעשה  הלכה  מבקשת  הנוכחית  ההצעה 

להנחיל תרבות של דאגה סביבתית בקרב הנהלת האגודה, נציגי ציבור הסטודנטים ועובדי האגודה  

והמועצה ולתרום למאמץ העולמי להגברת המודעות  ובכך לשפר את התדמית וההסברה של האגודה  

 שלנו ולמאבק בשינוי האקלים.  תלהשפעה הסביבתי

 

בתקופה האחרונה  ,גלי החום ואסונות הטבע משבר האקלים נינו נוכח י אנו לא יכולים לעצום את ע

י  כלפ  פעול ולשמש דוגמא אישיתבתור ארגון צעירים גדול אנחנו צריכים ל  .מתעצמיםאשר הולכים ו

   נוספים בכלל.גדולים  וכלפי אגודות נוספות וארגונים    ציבור הסטודנטים בפרט

 

משמעותה חסכון לתקציב הארגון. חשוב לציין   מעבר למהות הערכית, הפחתה בשימוש בכלי חד"פ

בכדי    40%להעלות את המיסוי על כלי חד"פ בכ    2021כי הממשלה החליטה במהלך חודש אוגוסט  

 להפחית בהם את השימוש. 

אשר תואם את מטרות הוועדות והמדורים של האגודה,    ,מעוניינים לפעול באופן מידינוכח אלו אנו  

המדינה אליה אנו שייכים  באגודה עבור העולם בו אנו חיים,    וי סביבתיבכדי להתניע תהליך של שינ

 אשר כמהים לראות שינויים מבורכים בעין אלו.   ובעיקר בעיקר עבור הסטודנטים/ות שלנו

 קיום הדברים הבאים:את מועצת תשפ"א מנחה ההצעה: 

הנהלת האגודה הסטודנטיאלית .1 מנחה בזאת את  לפעול   מועצת תשפ"א  למען    והמועצה, 

 : ההפסקה בשימוש בכלים חד פעמיים באמצעים הבאים

רכישה של כלים רב פעמים בעבור המשרדים השונים אשר ישמשו את המשרדים ואת  •

המועצה. כרגע כבר יש כלים רבים במשרדים, נדרש להבין מה חסר ולהשלים. מיפוי +  

 רכישה באחריות תפעול.  

רב • כלים  של  מספקת  כמות  לרכישת  תפעל  העובדים   האגודה  כלל  לשימוש  פעמיים 

שומרי  לטובת  מזכוכית  סטים  מספר  לרכוש  תדאג  האגודה  כן,  כמו  במשרדים, 

 באותה מגירה.   חלביים בלבדכמו כן ישמרו סכו"ם  .הכשרות



 

 

 

את ידאגו לשטוף    מליאה. התורניםלכל  של טבלת תורנים  המועצה לארגן  מזכ"ל  על   •

ויהיו    הכלים )במידה  נקיים  לא  ישיבות ו   כאלו(שנשארו  בקיפול  למזכ"ל  לסייע 

תפקידם   זה  שאין  לציין  מיותר  האגודה  המליאה.  עובדי  חברי  של  של  כלים  לשטוף 

 . וחברות מועצה

הוועדות בדבר אי מתן החזרים כספיים בעבור רכישת כלים    הנחיית כל הרמ"דים ויור"י .2

 . עבור פעילות שוטפת במשרדים חד פעמיים

פרסום ההחלטה והזמנה של הנהלת האוניברסיטה, ציבור    תהייה אמונה על  וועדת הסברה .3

 . הסטודנטים ואגודות נוספות לפעול באופן דומה

  – ום חשיבה ופעולות סביבתיות  תכנון תהליכים למניעה של שימוש בכלי חד"פ וקידהמשך   .4

 כלל הוועדות.  באחריות 

"מתכלים" באירועים הגדולים של   של אפשרויות שימוש בכלים רב פעמיים/ חד"פ בחינה   .5

אחריות ועדת    –   1.11.2021האגודה והצגת האופציות בפני מליאת המועצה עד לתאריך ה  

 , ס"יור וכל הנוגעים בדבר.בשיתוף עם הרמ"ד הרלוונטימעורבות 

)טיולים,   .6 חיצוניים  אגודה  באירועי  פעמיים  רב  בכלים  שימוש  של  אפשרויות  של  בחינה 

"ש וכו'( מתוך הבנה שבחוץ נמדדת הנראות וההתמדה שלנו. הצגת פעילות בפארקים בב 

אחריות ועדת מעורבות    –  1.11.2021האופציות תתבצע בפני מליאת המועצה עד לתאריך ה  

 בשיתוף עם הרמ"ד הרלוונטי, ס"יור וכל הנוגעים בדבר. 

 : והבהרות נקודות נוספות 

 הפרסומים יצאו בעברית וערבית. •

מחייבת עובדי את עובדי האגודה להפסיק להשתמש בחד"פ. כל   המועצה מנחה אך אינה •

עובד.ת רשאי לקנות חד"פ מכספו האישי ולהשתמש בו, אולם יובהר כי פעולה זו נוגדת את 

הקו הערכי של המועצה הסטודנטיאלית ובך את הקו הערכי של הסטודנטים והסטודנטיות  

   של אוניברסיטת בן גוריון.

 פעילות שוטפת במשרדי האגודה ואולמות האוניברסיטה. לכל האמור לעיל מתייחס  •

 

 הצהרה על ניגוד עניינים: 

חבר המועצה המעלה את החלטת המועצה אינו חבר בתא "מגמה ירוקה" תא "פלסטיק" או כל  

   ארגון ירוק אחר.

 

 בברכה,

 מיכאל הופמן 

 האגודה הסטודנטיאלית   תמועצ חבר

 

 

 

 
 
 
 



 

 

 

 
 
 נספח ד': 

 

                                                                                                                              :ודלכב

                              המועצה ות/חברי

 העמותה  ות/כלל חברי

 

 תמיכת האגודה במאבק האקלימי ובמצעד האקלים: הנדון 

 

כאשר  אם וכי   9במליאת מס' המועצה הסטודנטיאלית תש"פ החליטה  30/11/2020-בתאריך ה :הקדמה

יתקיים בשנים הקרובות מצעד האקלים השנתי, ועדת מעורבות של המועצה הסטודנטיאלית תתכנס  

תמיכת האגודה תכלול בין היתר היבט   לפחות חודשיים בטרם קיום המצעד ותדון בתמיכת האגודה בו.

ההחלטה   אין משמעות .של חברי העמותה המעוניינים בכך והשתתפות דוד הגעת סטודנטים/ותהסברתי, עי

השנה, מצעד זה  כי האגודה עומדת מאחורי כל צעדי המאבק של התאים הסטודנטיאליים הסביבתיים.

 . 29/10/2021-מתקיים בתאריך ה

 

 

 רקע:

 

 : ארגון חיים וסביבהשל קריאה למצעד מסרים ו

 -אנו, אזרחי ואזרחיות ישראל והעולם, צעירים ומבוגרים, מכל קצוות ישראל והקשת הפוליטית 

מתאחדים לקריאה משותפת לממשלת ישראל להצטרף למדינות רבות ברחבי העולם: לקחת אחריות 

ולהכריז על מצב חירום אקלימי בישראל! משבר האקלים הוא הגורם לשריפות הנוראיות בישראל וברחבי 

לם החל מסיביר, צפון אמריקה, אירופה ואוסטרליה אשר מחרבות כל מה שעומד בדרכן; לאירועי גשם  העו

ישראל מתחממת בקצב מהיר   קיצוניים הגורמים לשטפונות כמו בגרמניה וצרפת  וגובים חיי אדם יקרים.

וביל למיתון אך ורק מדיניות נחושה ומיידית ת IPCC- מהממוצע העולמי, וע"פ דו"ח המדענים של ה  2פי 

מעלות  2-אפשר לאנושות להתמודד עם משבר האקלים ולמנוע עלייה של למעלה מתמשבר האקלים ו

 צלסיוס בממוצע העולמי. 
אנחנו בנקודת זמן קריטית בהיסטוריה האנושית והישראלית, ואנו חייבים להתאחד על מנת להיאבק  

האקלים. אנו חייבים להתאחד כדי לשנות בתאגידים הגדולים הנפט, המסחר והמזון אשר גורמים למשבר 

זה  -את המדיניות של ממשלת ישראל וממשלות העולם. אנחנו חלק מתנועה העולמית הגדולה בהיסטוריה 

הזמן לפעול ולהוביל את הדרך לעולם טוב יותר עבורנו ועבור הטבע היקר שלנו, בקידום פתרון שיאפשר 

 ר וצודקים יותר.  לנו, לכולנו, חיים טובים יותר, בריאים יות
 

 מה אנחנו דורשים?  –מצב חירום אקלימי ואקולוגי  
 אקולוגי  -הכרזת מצב חירום אקלימי 

עצירה מיידית של כל התוכניות העתידיות לחיפוש מקורות גז ונפט חדשים ולהקמת תשתיות ותחנות   א.

 חדשות של אנרגיה פוסילית. 
זה מאסיבית על שמורות טבע ביבשה ובים וזאת על מנת  פגיעה בשטחים פתוחים והכר 0ב. קידום מדיניות 

 למנוע את קריסת המערכות האקולוגיות. 
בתעשייה, בתחבורה,  2050פליטות עד  0ג. שיפור משמעותי של כלכלה דלת פחמן וקידום מדיניות 

 בחקלאות בכל ענפי המשק.



 

 

 

מתחדשות, בשאיפה להגיע   תכנון והוצאה לפועל של תוכנית שאפתנית למעבר מהיר וצודק לאנרגיות ד.

, באופן שאינו פוגע בטבע הישראלי. כל זאת בשיתוף הציבור הבתעשייכמה שיותר מהר לאיפוס פחמני 

 בכלל וציבור העובדים בפרט, תוך הבטחת מקומות עבודה וזכויות עובדים.   
ה. חיזוק שיתופי הפעולה והקשרים עם מדינות האזור על מנת לקדם פתרונות סביבתיים חוצי גבולות עם  

 הקרובות והרחוקות. ושכוננתינ
 ו. גיבוש והוצאה לפועל של תכנית שיקום וסיוע לקהילות שסבלו ויסבלו מהשלכות משבר האקלים.  

לתי פורמלית ובהגברת המודעות של כלל  ז. חינוך על משבר האקלים במערכת החינוך הפורמלית והב

 לקיומו של משבר אקלים ובצורך לפעול לעצירתו. -אזרחי ישראל 
העסקי,  במגזר  ובכנסת,  בממשלה  ההחלטות  למקבלי  שלנו,  ולשותפים  לשותפות  וקוראות  קוראים  אנו 

יד טוב יותר  ולקדם את הדרישה למען חיים ועת  29.10.21-בחברה האזרחית ובאקדמיה לצעוד יחד איתנו ב

 עבורנו, עבור הדורות הבאים וכלל החיים על כדור הארץ. 
 

 רציונל: 

 עולה ראייה הסברתית כי על האגודה להיות אקטואלית ולקחת חלק בשינויים ובמאבקים שמתרחשים 

 תדמית   -חלק משינויים אלו, והן מהסיבה ההסברתית  סביבה, הן מהסיבה כי סטודנטים/ות מהווים/ות

 ם מול גורמים מאלף סטודנטים וסטודנטיות, מדברת בש 20 -ורלוונטיות האגודה. האגודה המייצגת כ

כאן תפקידה של האגודה  חיצוניים ונותנת מגוון שירותים אקדמיים, תרבותיים ובנושאי רווחה עבורם/ן.

הסברתית   היא תמיכהה עיקר צעדה מבקשת להעלות למודעות.לתמוך במסרים המרכזיים שה הוא

 .  שמעבירה את המסרים של הצעדה וקוראת לסטודנטים/ות להשתתף בה

 ות.ם ומוזמנעובדי/ות אגודה שירצו לצעוד בצעדה עם חולצה של האגודה, מוזמני

 .פעילות הצעדה היא לא בהובלת האגודה, והדיון הינו לתמיכתה

 

 הצעה:

 

האגודה תכלול בין היתר היבט הסברתי, עידוד הגעת סטודנטים/ות והשתתפות של תמיכת   .1

 חברי/ות אגודה בצעדה אם ירצו.

 מצעד.ה  בכל שנה מחדש לפני את התמיכה תבחן וועדת מעורבות .2

 וערבית.    אנגלית  ,בעבריתיפרסמו  םהמרכזי מיםהפרסו .3
לגרום  .4 עשוי  ביצועם  אם  זה,  מסמך  סעיפי  את  לבצע  לא  רשאיות  המועצה  ו/או  האגודה 

על פי    לכך או במקרים שבהם קיימת עילה מוצדקת  של הנגיף קורונה  לעליית התחלואה  

 .רמ"ד מעורבות וועדת מעורבות

 

   בי:היבט תקצי

 אין צורך.

 

תמיכת האגודה תכלול היבט הסברתי  . 2021 האקלים מצעדב תתמוך הסטודנטיאליתמועצה ה" ההצעה:

 " ירצו.ו במידהוהשתתפות של חברי/ות אגודה בצעדה 

 

 ,בברכה

 רות הררי

 


